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 Minnesanteckningar 
 
 
 

 
 
 
 

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

 
Typ av möte: Brottsförebyggande rådet (BRÅ) 

Mötesdatum: 2021-11-10 kl. 16.30 -18.00 

Närvarande: Helena Edberg (KD) 1:e vice ordförande, Bertil Damberg (S) 2:e vice 
ordförande, Mikael Carlsson (NL), Lisskulla Zayane (MP) 
 
Mats Bohman – Trafik- och fastighetsdirektör 
Jan Landström – Säkerhetssamordnare  
Terese Kalinski – Säkerhetschef 
Anna Karlsson – Kommunpolis 
Henrik Ahl – Stabschef  
Susanne Bohman - Samordnare för civilsamhället 
Helene Skantze – Socialnämndens ordförande  
Josefine Bergström – Sekreterare  
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Helena Edberg öppnade mötet. 
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
3. Kort information om Fisksätra som utsatt område 
Mats Bohman och Jan Landström om vad det innebär att Fisksätra nu är kategoriserat som 
ett utsatt område samt vilka insatser Stena Fastigheter och Nacka kommun gjort 
tillsammans för att förebygga brott och öka tryggheten i området.  
 
I dagsläget så innebär det inga större förändringar i området. Brottligheten har inte ökat 
utan snarare minskat i Fisksätra under den senaste 10 års perioden. Tryggheten har även 
ökat över en längre period men minskat något det senaste året. Just nu inga utökade 
resurser från polisens sida 
 
Hittills har Stena Fastigheter tillsammans med Nacka kommun gjort: 

• Insatser mot inbrott i källare 
• Certifierat P-platser som trygga och säkra. 
• Gemensamt finansierade Trygghetsvärdar 
• Gemensamma insatser mot olovlig bosättning/EU migranter. 
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• Jobbar systematiskt i arbetsgruppen Trygg och säker 
 
Stena Fastigheter och Nacka kommun kan tillsammans framöver göra (på kort sikt): 

• Ansökan om LOV 3§område 
• Kommun och polis mer synliga i Stena fastigheters dialoglounge, 1 ggr/månaden. 
• Stenas P bolag skall synkas med Kommunens P bolag. 
• Förbättra Allén genom att göra den mer trevlig men också mindre tillgänglig för 

bilar. 
• Fler trygghetsvandringar 
• Ytterligare stimulera vuxenvandring. 
• Utveckla Trygghetsvärdskapet 
• Trygga trappan 

 
Stena Fastigheter och Nacka kommun kan tillsammans framöver göra (på lång sikt): 

• Förbättra skalskydd och tillgänglighet 
• Olovlig andrahandsuthyrning 
• Ökad närvaro av ”Kapabla väktare” i området på tider då det känns otryggt. 
• Skadegörelse/sophantering 
• Hantera störningar. 

 
Presentationen finns bifogad minnesanteckningarna (bilaga 1) 
 
 
4. Beviljad fondansökning inom trygghetsområdet 
Mats Bohman och Jan Landström informerade om kommunstyrelsens beslut om tilldelning 
av medel ur framtidsfonderna till bl.a. tre projekt inom trygghetsområdet: 
 
Fond Projekt Belopp Nämnd 
Trygghetsfonden En tryggare och 

säkrare utemiljö 
2 000 000 kr över 
två år 

Kommunstyrelsen, 
Natur- och 
trafiknämnden 

Trygghetsfonden Kommunvakter 6 000 000 kr över 2 
år 

Kommunstyrelsen 

Trygghetsfonden  
 

Tillsammans för ett 
drogfritt Nacka för 
unga 

1 500 000 kr över 1 
år 

Kommunstyrelsen, 
Utbildningsnämnden, 
Socialnämnden, 
Arbets- och 
företagarnämnden, 
Kulturnämnden, 
Fritidsnämnden 
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5. Näringslivets medverkan i det brottsförebyggande arbetet 
Jan Landström informerade att knappt en av tio kommuner har inkluderat näringslivet i det 
lokala brottsförebyggande arbetet. Det visar en ny kartläggning som tankesmedjan Stiftelsen 
Tryggare Sverige har genomfört med stöd av Svenskt Näringsliv, Livsmedelshandlarna och 
Företagarna. I kartläggningen så finns Nacka med som ett gott exempel på en kommun som 
inkluderar näringslivet i det brottsförebyggande arbetet.  
 
Kartläggningen finns bifogad minnesanteckningarna (bilaga 2). 
 
6. Information från polisen  
Anna Karlsson informerade om polisens aktuella läge vilket är ett enligt perioden väntat 
läge inom Nacka. Områden som sticker ut med antal händelser och brott är Fisksätra, 
Nacka centrum, Sickla, Orminge och Älta. De brott som sticker ut är tillgreppsbrott, 
skadegörelsebrott och narkotikabrott. 
 
Frågor och diskussion 
På frågan om hur Nacka kommun står sig gällande anmälda brott gentemot andra 
kommuner i liknande storlek så svarade Jan Landström att när man ser på närliggande och 
liknande kommuner så ligger oftast Nacka bättre till.  
 
På frågan om när på dygnet flest brott begås så svarade Anna Karlsson att hon kan bistå 
med den informationen på nästkommande sammanträde. Jan Landström svarade att brotten 
har flyttat sig från sena kvällar/nätter till eftermiddagar när det gäller ungdomsbrottslighet.  
 
Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 3). 
 
 
7. Rapport från de 4 arbetsgrupperna Trygg och Säker  
Jan Landström presenterade den senaste rapporten från den fyra arbetsgrupperna Trygg och 
Säker.   
Gemensamt för samtliga arbetsgrupper var följande: 

• Ovanligt lugnt i alla områden 
• Hemmafester har ökat bland ungdomar över hela Nacka 
• Smuggelvodkan ”Smirnoff” av lustgas fortfarande i hela Nacka 
• Godis har kommit ut som ska ha syntetisk cannabis i sig 
• Höstglöd genomförd inom Nacka kommun tillsammans med Socialtjänst, polis och 

Mini-Maria 
• Arbetsplatskontroll på små och stora företag. Kontrollen gjorde tillsammans med 

lokalpolisen, gränspolisen, Skatteverket och Arbetsmiljöverket. Resultatet blev att 
det gavs mycket vite och en person blev förd utanför landet i och med att personen 
ägnade sig åt kriminell verksamhet. Många kontroller gick bra och igenom utan 
anmärkningar.  
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Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 4). 
 
Frågor och diskussion  
Lisskulla Zayane föreslog att man kan vända sig till idrottsföreningarna i Fisksätra för att få 
mer folk och engagemang till nattvandring.  
 
Mats Bohman föreslog om att man behöver se över aktiviteten vid den obemannade 
bensinmacken vid uppfarten till Skurubron.    
 
Helena Edberg informerade om den kommande dagvandringen som ska hållas för första 
gången i Älta den 6 december. Vandringen kommer att ske mellan 14:00-16:00 och alla är 
välkomna att delta. 

 
 
8. Övriga frågor 
Det fanns inga övriga frågor.  
 
 
Vid anteckningarna 
Josefine Bergström 


